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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2018/19:20 Gåvoavdraget

Den 12 december tog riksdagen rambeslut om statens budget för 2019. Till 
civilsamhällets stora glädje återinfördes gåvoavdraget i Kristdemokraternas och 
Moderaternas gemensamma budget. När gåvoskatteavdraget kom för fem år 
sedan var det en efterlängtad reform som hade diskuterats i Sveriges riksdag 
sedan början av 50-talet. Resultatet av reformen imponerar. När avdraget fanns 
skänkte var tionde svensk tillsammans 1,4 miljarder kronor i gåvor, enligt 
Skatteverkets kontrolluppgifter.

Vi var det näst sista landet i EU att införa gåvoskatteavdraget. Trots stora 
protester från det civila samhället beslutade den rödgröna regeringen att 
avskaffa avdraget. Men i december beslutade alltså riksdagen för att återinföra 
det. Nu ska en rödgrön regering administrera en borgerlig reform. Som tur var 
finns det redan en proposition i ärendet från 2012. Det är enligt denna som det 
nya gåvoskattavdraget ska utformas. Stora delar av det civila samhället och 
frivilligsamhället undrar nu om gåvoavdraget kommer att införas i sommar som 
utlovat.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

 

Ämnar statsrådet införa gåvoskattavdraget den 1 juli 2019 i enlighet med 
riksdagens beslut?

………………………………………

Mikael Oscarsson (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-01-25
Besvaras senast
2019-02-08
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


